
Protok~1 Nr LXI.2024 

z LXI Sesji Rady Gminy Siubice 


I 
odbytej w dn;u 19 stycznia 2024 r. 

Obrady LXI Sesji Rady Gn1iny Slubice odbyly si~ w godz. 1057_12°8 oraz byly 
transmitowane na Zywo w intemecie. Obrady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 oso b 
Obecnych - 15 osob tj. 1000/0. 
W sesji udzial wzi~li: 

1. 	 Jacek Kozlowski - wojt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gfniny, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci, 
5. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecnosci. 

Do pkt. 1 
Slawomir Zenon Januszewski - przewodniczqcy Rady otworzyl obrady LXI sesji 

Rady Gminy Slubice, powital wszystkie panie i panow radnych, wojta, skarbnik i sekretarza, 
soltysow oraz wszystkich oglqdajqcych sesj~ drogq elektronicznq. Na podstawie listy 
obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestnic~ 15 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubice 
moze obradowac i podejmowac prawomo6ne uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poddal pod glosowanie porzqdek obrad, ktory zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesj~. ~adni nie mieli zadnych uwag. 

Przewodniczqcy poinformowal, ze z przyczyn technicznych i problemow z komputerami 

dwoch radnych b~dzie glosowalo poprzez podniesienie r~ki i ich oddane glosy nie b~dq 

widoczne w systemie posiedzen ale b~dq a:zne. 

W wyniku jawnego glosowania rada stan 15 obecnych jednoglosnie przyj~la porzqdek 

obrad. Porzqdek obrad przedstawia si~ nast~pujqCo: 

Proponowany porzqdek obrad, ktory zostal dostarczony wraz z zaproszeniem na dzisiejszq 

sesj~. przedstawial si~ nast~pujqCo: 

1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyj~cie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzysesyjnej W ojta Gminy za okres od 19 grudnia 2023 r. 

do 18 stycznia 2024 r. 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Przyj~cie sprawozdania z wysqkosci srednich wynagrodzen nauczycieli na 

poszczegolnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez Gmin~ 

Slubice. 

6. 	 Przyj~cie sprawozdail z dzialalnosci Komisji Rady Gminy za 2023 rok. 

7. 	 Podj~cie uchwal w sprawie: 

a) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 



b) ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieniyznego dla straZak6w OSP za uczestnictwo w 

dzialaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub cwiczeniu, 
c) nieodplatnego przekazania samochodu Mercedes-Benzjednostce OSP Slubice. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Przyjycie protokolu z LX sesji Rady Gminy. 
10. Sprawy r6me. 

11. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 

Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 19 grudnia 2023 r. do 

dnia 18 stycznia 2024 r. (material w zal,!czeniu). 

Do pkt. 4 

Radni nie wniesli Zadnych pytan ani interpelacji. 
Do pkt. 5 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy poinformowal, ze sprawozdanie z wysokosci srednich 
wynagrodzen nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach 

prowadzonych przez Gminy Slubice zostalo przedstawione na komisji i wszyscy radni 
dokladnie siy z nim zapoznali (material w zal,!czeniu). 

Radni nie mieli Zadnych zapytan b,!dz uwag. 
Do pkt. 6 

Przewodnicz,!c Slawomir Januszewski poprosil przewodnicz'!cych poszczeg6lnych 
komisji 0 zaprezentowanie sprawozdan z dzialalnosci komisji za 2023 rok. Jako pierwszej 
udzielil glosu radnej Sylwii G6reckiej - przewodnicZ'lcej Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, 
Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej (n1aterial w zal,!czeniu). W 
kolejnosci udzielil glosu radnemu Piotrowi Zi6lkowskiemu - przewodnicZ'lcemu Komisji 
Planowania Gospodarczego, Infrastruktury, Rolnictwa, Ochrony Srodowiska, Budzetu i 
Finans6w (material w zal,!czeniu) oraz radnej Milenie Kaminskiej - przewodnicZ'lcej Kon1isji 
Skarg, Wniosk6w i Petycji (material w zal,!czeniu). Na koniec sprawozdanie odczytala radna 
Anna Urbanska- przewodnicZ'lca Komisji Rewizyjnej (material w zal'lczeniu), 

Przewodnicz'!cy podziykowal za przedstawienie sprawozdan przewodnicz,!cym 
poszczeg6lnych komisji. 

Pytan b,!dz uwag nie zgloszono. 
Radni zaopiniowali pozytywnie przedstawione sprawozdania. 

Do pkt. 7 a) 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawle zmlany 

Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzialI5 radnych. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 

2024 wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal,!cznik do protokolu 

Do pkt. 7b) 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawle ustalenia 
wysokosci ekwiwalentu pieniymego dla straZak6w OSP za uczestnictwo w dzialaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub cwiczeniu. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
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W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie ustalenia wyso~osci ekwiwalentu pieniyZnego dla strazak6w OSP 
za uczestnictwo w dzialaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniu lub cwiczeniu. 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zahlcznik do protokolu. 

Do pkt. 7cl 
Przewodnicz'}-cy Rady Gminy przetlstawil projekt uchwaly w sprawie nieodplatnego 

przekazania samochodu Mercedes-Benz jednostce OSP Slubice. 
Pytan i uwag rue zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie nieodplatnego przekazania samochodu Mercedes-Benz jednostce 

OSP Slubice wraz z imiennym rejestrem gl~sowan stanowi zal'}-cznik do protokolu. 

Do pkt. 8 
Brak odpowiedzi, gdyz radni nie wniesli zadnych pytail ani interpelacji. 

Do pkt. 9 
Przewodnicz'}-cy Rady Gminy poinformowal, ze protok6l z LX sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog'}- elektroniczn'}-. 
Radni nie mie1i zadnych zapytan b'}-dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Protok6l zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok6l z LX sesji Rady Gmin~ Slubice wraz z imiennym rejestren1 glosowan 
stanowi zal'}-cznik do protokolu. 

Do pkt. 10 

W6jt zabral glos jako pierwszf powiedzial, ze odpowie na pytanie zadane 
w miydzyczasie przez soltys solectwa Potok Elzbiety Machaly kt6re dotyczylo koszt6w 
poniesionych przez gminy oraz ceny zakupu samochodu strazackiego. W6jt odpowiedzial, ze 
samoch6d dokladnie kosztowal 580 600 tYsiycy zlotych z czego z Urzydu Marszalkowskiego 
otrzymalismy 100 000 tysiycy zlotych, pk stwowa Straz Pozama przekazala 200 000 tysiycy 
zlotych a z naszych srodk6~ wl~snych do~oZylis.~y 280 600 tysiycy zloty~h. . . 

Radny Marek Boglel Jako przeustawlclel zarz'}-du OSP Slublce I Jako strazak 
podziykowal calej radzie oraz W 6jtowi z~ przekazanie OSP w Slubicach nowego samochodu 
straZackiego. 

Radna Teresa Sitkiewicz zglosila informacjy od mieszkanc6w lamna z prosb'}
o przeslanie pisma do powiatu 0 napraw~ poboczy i asfaltu, gdyz s'}- w zlym stanie. Radna 

I 
powiedziala, ze przesledzila budzet uchwalony przez powiat i nie zauwaZyla zadnej wzmianki 
dotycz'}-cej napraw dr6g powiatowych na terenie gminy Slubice. lest to przykre. Radna 
poprosila 0 naprawy drogi asfaltowej kolo kosciola, gdyz jest bardzo wysadzana przez 
korzenie drzew rosn'}-cych przy drodze. 

Przewodnicz'}-cy Slawomir Januszewski poinformowal, ze zaproszenie na dzisiejszq 
sesjy zostalo opublikowano w odpowiednim czasie na stronie BIP Urzydu Gminy Slubice i po 
raz kolejny na sesji nie rna zadnego radne~o powiatowego z naszego okrygu wyborczego. 

Radny Stanislaw Szymanski zapytal, kiedy ukaZe siy Biuletyn Informacji Publicznej. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski w mieniu wlasnym jak i Pana l6zefa 

Bednarka przewodnicz'}-cego kola nr 12 emeryt6w i rencist6w sklada podziykowanie W 6jtowi 
Gminy Slubice, Radzie Gminy oraz pracownikom GOP-su za mile spotkanie na Dniu Seniora 
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oraz za podstawione autobusy. Soltys zapytal czy radni powiatowi z naszego okrygu S<l 
zapraszani na sesjy oraz poinforrnowal, ze na drodze 291138W przy oborach na Swiniarach 
stoi sucha, spora topola. Istnieje zagrozenie, ze przy silnym wietrze moze siy zlamac i 
uszkodzic przejezdzaj<lcy samoch6d lub zranic czlowieka. Soltys wnioskuje 0 jej wyciycie. 
Soltys zwr6cil uwagy na drogy powiatow<l na Swiniarach przy kt6rej okoliczne pola 

dzierzawi<l sadownicy z G<lbina. Ci sadownicy podoruj<l t<l drogy niszcz<lc j<l. Dwa lata temu 
jeszcze byl tam r6w teraz zostal przez nich zaorany. Soltys prosi 0 interwencjy w tej sprawie. 
Poinforrnowal r6wniez 0 zaniedbanym i niedromym rowie kolo Pana J.M. na przeciwko 
Szkoly w Swiniarach. 

Radny Marek Bogiel zapyta, czy cos wiadomo na temat scieZki w Studzieilcu oraz 
poinforrnowal, ze lampy teraz swiec<l juz prawidlowo. 

Soltys solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska czy udaloby siy poprawic drogy 
kolo dawnego wysypiska smieci, gdyz zn6w S<l wyboje i doly. Zapytala takZe kiedy zacznie 
siy czyszczenie row6w. 

Przewodnicz<lcy Rady Gminy Slawomir Januszewski skierowal inforrnacjy od 
mieszkailc6w Wi<lczemina Polskiego 0 nieswiec<lcych lampach na tej wsi. I poprosil 0 

uzupelnienie ubytk6w na drogach sr6d wiejskich. 
W 6jt podziykowal radnemu Markowi Bogiel za skierowane podziykowania od asp 

w Slubicach. Bardzo siy cieszy, ze ten samoch6d bydzie dla mieszkailc6w i wzbogaci 
jednostky 0 nowy i bardzo dobrej jakosci sprzyt. Poinforrnowal, ze efektem zakupu nowego 
samochodu jest tez przekazanie samochodu Iveco przez asp W Slubicach, kt6re niedawno ta 
jednostka r6wniez pozyskala na fyce druh6w asp w Juliszewie. W6jt jest zadowolony, ze 

nasze asp na terenie gminy Slubice S<l tak bardzo dobrze wyposazone w sprzyt i samochody 
sluz<lce do akcji ratunkowych. W6jt podziykowal serdecznie wszystkim kt6rzy przyczynili siy 

do pozyskania srodk6w finansowych oraz pomogli dopiqc wszelkich formalnosci by doszlo 

do zakupu nowego samochodu. 
W 6jt odni6sl siy do pytail w sprawie dr6g powiatowych. Poinformowal, ze przez ten 

okres piyciu lat nie raz byly wysylane pisma w sprawie naprawy tych dr6g na terenie gminy 
Slubice czy podciycia zakrzaczeil lub tez wykaszania row6w i poboczy. Wsp6lpraca nie 
wygl<lda zaciekawiy. W odpowiedziach na nasze pisma pisane jest, ze wszystkie prace s<l 
wykonywane na biez<lco. My widzimy to inaczej. Nie raz dzwoni<lc osobiscie, gdy trzeba bylo 
cos wykonac na drodze powiatowej pilnie oferowalem swoj<l pomoc w uZyczeniu sprzytu. 
Jednak ta wsp6lpraca drugiej strony pozostawia wiele do Zyczenia. 

W 6jt odpowiedzial radnemu Stanislawowi Szymailskiemu, ze mielismy problemy 
techniczne dotycz<lce druku Biuletynu Inforrnacji Publicznej, dlatego nie udalo siy go wydac z 
koilcem roku. Do koilca stycznia powinien siy juz ukazac. 

W6jt podziykowal za tak liczne przybycie senior6w na Dzieil Seniora. Jest to ogromna 
inicjatywa organizowana od 23 lat z przerw<l w okresie pandemii, na kt6rej seniorzy z Gminy 
Slubice mog<l siy spotkac w swoim gronie 0 a przy okazji i troszky pobawic. W 6jt nadmienil, 
ze na tak<l uroczystosc co roku zapraszanych jest okolo 800 os6b w wieku seniora. Z reguly 
frekwencja stawiennictwa wynosi okolo 100 - 200 os6b. W 6jt poinforrnowal soltysa 
Ryszarda Zi6lkowskiego, ze najpierw trzeba siy dowiedziec, gdzie stoi ta sucha topola. Czy S<l 
to dzialki prywatne, czy w pasie drogowym i zobaczyc w jakim dokladnie jest ona stanie. 
J esli jest na dzialce nalez<lcej do urzydu to musimy wystosowac pismo do Starostwa w Plocku 
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o pozwolenie na wycinky. Zajmiemy siy t'l spraw'l. W 6jt odni6s1 siy tez do sadownik6w z 

G'lbina, kt6rzy na Swiniarach maj'l pola. Powiedzial, ze juz rozmawial by zostaly tam 
wykonane tymczasowe wygrodzenia, aby b~lo wiadomo, gdzie te obszary S'l usytuowane oraz 
by Ci sadownicy nie podorywali zar6wno dr6g powiatowych jak i gminnych. Drogi S'l w'lskie 
i wtedy jest problem z przejazdem niekt6rych maszyn rolniczych np. kotnbajnu. W6jt zwr6cil 
r6wniez uwagy, aby po zakonczonych pracach na tych polach zwlaszcza w okresie mokrym 
sadownicy sprz'ltali po sobie drogi z nawiezionego bIota i piachu. Jesli chodzi 0 r6w w 
Swiniarach naprzeciwko szkoly to nie nalei:y on do nas, jednak postaramy siy go poglybie by 

ta woda tam nie stala. 
W6jt odpowiedzial radnemu Markowi Bogiel, ze jest nadal balagan geodezyjny 

w sprawie scieZki na Studziencu. Dop6ki siy z nim nie uporamy nie moma ruszye dalej. 
Pr6by S'l podejmowane. W tym miesi'lcu moze uda siy cos zalatwie w geodezji. Posiadamy 
cztery granice pas a drogowego, kt6rego nie mozemy uporz'ldkowae. W 6jta stara siy spotykae 
i podejmowae rozmowy na poziomie gminnym, powiatowym lub wojew6dzkim w sprawie 
uporz'ldkowania tych dokument6w i tej strony formalno prawnej, ale ci'lgle alba nie moze ich 
pozyskae lub tez dziwnym trafem S'l zawieruszane. 

W kwestii lamp i oswietlenia drogowego w6jt poinformowal, ze w tym roku 

faktycznie cos te zegary siy przestawiaj'l i lampy swiyc'l w r6mych godzinach. Jest to na 

biez'lcO poprawiane. Poprosil mieszkanc6w oraz soltys6w 0 zglaszanie nieswiec'lcych lamp 
lub tez zapalania siy ich 0 zlej porze dnia a bydzie to na biez'lcO korygowane. 

W6jt odpowiedzial soltys Miroslawie Marcinkowskiej, ze planowane jest poprawianie 
tej drogi z Grabowca w d61. Byd'l utwardzane pobocza by ta droga byla szersza. 

Soltys solectwa Potok Elzbieta Karasek zapytala co ze stomatologiem w naszym 
osrodku. 

W6jt odpowiedzial, ze w tej kwestii informowal juz wczesniej na poprzednich sesjach. 
Na dzien dzisiejszy nie rna lekarzy chytnych, kt6rzy podjyli by swiadczenie uslug na NFZ. 

Pr6bowalem zachycie stomatolog6w by otworzyli tu prywatny gabinet, ale r6wniez 
bezskutecznie. Nie rna specjalist6w chytn~ch podj'le wsp6lpracy z naszym osrodkiem zdrowia 
i pracowae na wsiach. Jest to dla nich nieqplacalne. 

Przewodnicz'lcy Rady Gminy powiedzial, ze maj'lc na uwadze prosby radnych oraz 
soltys6w i zglaszane przez nich problemy na drogach powiatowych trzeba wystosowae pismo 
do Zarz'ldu Dr6g Powiatowych 0 interwencjy i naprawy tych dr6g. W bardzo zlym stanie jest 
tez droga od skansenu w kierunku Troszyna - droga powiatowa. 

W 6jt dopowiedzial, ze kontakt z wladzami powiatu to gn1ina rna, jedynie jest kwestia 

czy na ten kontakt S'l odpowiedzi i jest cos w tych sprawach zglaszanych robione. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski powiedzial, ze rna bye robiona scieZka 

rowerowa po wale w naszej gminie oraz ze jest to wlasnie inwestycja powiatowa. 
W6jt odpowiedzial, ze to nie jest inwestycja powiatowa a projekt ogolnopolski ktory 

zasiygiem obejmuje kilka wojew6dztw nazywa siy "Blue Valley" zakladaj'lcy budowy 
asfaltowych dr6g rowerowych na walach przeciwpowodziowych rzeki Wisly oraz jej 
dorzeczy. My jako gmina oczywiscie przyst'lpilismy do tego projektu. 

Dyskusja siy zakonczyla. 
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Do pkt. 11 
Przewodnicz,!cy Rady Gminy stwierdzil, ze porz'!dek obrad LXI Sesji Rady Gn1iny w 

dniu 19 stycZllia 2024 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy za uczestnictwo w 
obradach oraz wszystkim osobom ogl,!daj,!cym sesjy drog,! elektronicZll,!, po czym je 
zamkn,!l. 
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